
Indenrigs- og Boligudvalget

Til: Indenrigs- og boligministeren

Dato: 14. marts 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 170
Vil ministeren kommentere artiklen »Byggesager hober sig op i hovedstadsområdet – 
spild af arbejdstid« fra Berlingske den 14. marts 2022, herunder at sagsbehandlingstiden 
for byggesager er længere end servicemålsaftalen tillader, at den gennemsnitlige bygge-
sagsbehandlingstid er steget med 16 pct., og at Københavns Kommune har landets 
dårligste placering?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Heidi Bank (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Heidi.Bank@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Søren Egge Rasmussen
formand
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